
 

	  	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
 
Geacht college, 
 
De fractie van Inwonersbelangen heeft, met oplevering van de school aanstaande, het 
dossier nieuwbouw Minkema medio februari van dit jaar weer eens uit de kast 
getrokken. Om een goed beeld te krijgen van de vorderingen hebben wij naar 
tevredenheid contact gehad met de behandelend ambtenaar en inzicht gekregen in de 
voortgang. Tevens hebben wij kennis genomen van de raadsinformatiebrief en 
bijbehorende stukken over de BTW constructie. Er was voor ons destijds geen 
aanleiding om er vragen over te stellen ondanks dat we recentelijk nog in de 
auditcommissie hebben voorgesteld om over de BTW constructie nog eens te praten. 
 
Tot onze verbazing bracht WoerdenTV vorige week enkele opmerkelijke zaken naar 
buiten over het niet doorgaan van de BTW constructie. Uit de berichtgeving bleek de 
raadsinformatiebrief gebaseerd te zijn op verkeerde informatie en werd de indruk 
gewekt dat een coalitieraadslid wist van de details evenals blijkbaar de media. 
 
De fractie van Inwonersbelangen heeft hierover de volgende vragen: 

1. Wanneer en hoe hebt u de gemeenteraad op de hoogte gesteld van die details? 
2. Is het normaal dat coalitiepartijen wel en oppositiepartijen niet over dit soort 

informatie worden ingelicht? 
3. Klopt de bewering van de voorzitter van de VVD-fractie en bent u het met hem 

eens, dat er een ambtelijke fout is gemaakt?  
4. Is de raad correct en volledig geïnformeerd over de BTW constructie met 

onderliggend rapport van de accountant? 
5. Zou de accountant tot een ander advies zijn gekomen als hij over de juiste 

informatie had beschikt? 
6. Wat is de reden van de, overigens nog nergens formeel bekendgemaakte, 

plotselinge intrekking van uw besluit? 
7. Ondanks dat deze constructie volgens uw eigen informatie moet kunnen, 

waarom wordt deze dan toch niet uitgevoerd? 
8. Welke financiële gevolgen heeft uw plotse besluit voor de gemeente? 
9. Wat betekent dit besluit voor de positie van de Minkema in deze? 

 
Namens de fractie van Inwonersbelangen: 
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Betreft: 
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